
VAD ÄR EN VOLONTÄR?

Volontär betyder att du hjälper till i en förening 
med något du tycker är roligt.

När du är volontär ger du av din tid för att göra 
samhället bättre.

Som volontär får du inte betalt.



Sök uppdrag på Volontärbyrån! 

1. Gå in på volontarbyran.org. 
 
2. Sök bland de olika uppdragen. 
 
3. Du kan filtrera på plats, typ av uppgift 
    och tillgänglighet. 
 
4. Välj ett uppdrag som passar dig. 
 
5. Anmäl ditt intresse i formuläret. 
 
6. Föreningen tar kontakt med dig. 

VILL DU BLI VOLONTÄR?

När du är volontär får du:

Mejl 
info@volontarbyran.org 

Telefon 
0771 24 14 00

Hjälpa till i 
samhället

Lära dig 
nya saker

Träffa nya 
vänner


